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            Zápis č. 2-2015 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice                    
konaného dne 11.6. 2015  v 18.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 13 členů zastupitelstva
Omluven:   2 členové (Mgr. Lukáš Gola, Ing. arch. Václav Cviček - nemoc)
Jednání zastupitelstva se zúčastnili 4 občané obce.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obecního úřadu paní Věru 
Pustkovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet. 
Při zahájení jednání bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:
1. Kontrola usnesení a informace starosty
2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
2.2 Finanční výbor
3. Závěrečný účet obce a účetní závěrka obce za rok 2014
4. Kontrola rozpočtu – rozpočtové změny
5. Schválení individuálních dotací pro rok 2015
6. Prodej a záměr prodeje obecních pozemků
6.1 Prodej pozemku parc. č. 2890/4 k.ú. Kozlovice
6.2 Záměr prodeje části pozemku parc. č. 1990/20 k.ú. Kozlovice
6.3 Záměr prodeje části pozemku parc.č. 4073/1 k.ú. Kozlovice
7. OZV č. 2/2015 obce Kozlovice, kterou se stanoví systém komunitního 

kompostování a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově zeleně na 
území obce.

8. Strategie MAS Pobeskydí
9. Závěrečný účet SMOPO za rok 2014
10. Projekt – Chodníky horní konec
11. Různé
11.1 Žádosti o změnu územního plánu 
11.2 Diskuze

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo 
požadavek na doplnění.
16/2015 – Zastupitelstvo obce souhlasí s navrženým programem.
Hlasování: 13 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise byli navrženi Ing. Josef Klímek a pan Libor Král.
17/2015 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Ing. Josef 
Klímek    a pan Libor Král.
Hlasování: 11 : 0 : 2
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Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi panIng. Jiří Tkáč a pan Tomáš Ulčák.
18/2015 – Zastupitelstvo obce určilo ověřovateli zápisu pana Ing. Jiřího Tkáče a pana 
Tomáše Ulčáka.
Hlasování: 11 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly 
vzneseny žádné námitky, považuje se za schválený.

A nyní k jednotlivým bodům programu:

1. Kontrola usnesení a informace starosty
Usnesení z minulého ZO jsou splněna. Starosta podal následující informace. 

- Je dokončena realizační PD na akci – Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice. Projekční 
rozpočet činí cca 33 mil. Kč (vč. DPH). Neobsahuje potřebné přeložky (nn a telefon). 
Co se týká financí stále nic nového.

- Obec byla úspěšná s žádostí o dotaci z Operačního programu Životní prostředí – oblast 
podpory 4.1 – Zkvalitnění nakládání s odpady za účelem pořízení nákladního 
automobilu a kompostérů. Ke schválení došlo velmi pozdě – budou obrovské problémy, 
aby vybraný dodavatel splnil termín potřebné dodávky. Problém je především u 
nákladního automobilu.

- Byly dokončeny práce na rekonstrukci kanceláří, chodby a schodiště OÚ (převážnou 
většinu prací provedli naši pracovníci).

- Probíhá realizace celoplošné opravy místních komunikací směr dolní konec po 
ukončené rekonstrukci a obnově vodovodu. Práce na vodovodu provedli kompletně naši 
zaměstnanci.

- Probíhá rekonstrukce autobusové zastávky Kozlovice Jednota. AZ byla v havarijním 
stavu. Opravu provedou zaměstnanci obce.

- Byly dokončeny práce na dětském dopravním hřišti u MŠ. Převážně provedeno našimi 
zaměstnanci.

- Pro zvýšení bezpečnosti se realizuje dopravní značení před školou.
- 29.6. začne stavba Stavební úpravy hygienického zařízení a společných prostor MŠ 

Kozlovice (dodavatel na základě výběrového řízení Beskydská stavební a.s.)
- Připravují se podklady pro vypsání výběrového řízení na opravu místní komunikace 

„Drážky“.
- Bylo vypsáno výběrové řízení na podlimitní veřejnou zakázku - Likvidace komunálního 

a objemného odpadu – Kozlovice. Stávající firma podala výpověď.
- Byly schváleny dotace spolkům do výše 50 tis. Kč.

19/2015 - Zastupitelstvo obce  bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 13 : 0 : 0

2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
Zastupitelstvu obce byl předložen zápis Kontrolního výboru č. 2-2015.
20/2015 – Zastupitelstvo obce  bere předložený zápis na vědomí.
Hlasování: 13 : 0 : 0
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2.2 Finanční výbor
Zastupitelstvu obce byl předložen zápis Finančního výboru  č. 2-2015. Finanční výbor se sešel 
dne 8.6.2015 na svém druhém zasedání. Jediným bodem jednání bylo přezkoumání 
závěrečného účtu obce za rok 2014. FV doporučuje závěrečný účet obce ke schválení. 
21/2015 – Zastupitelstvo obce  bere předložený zápis na vědomí.
Hlasování: 13 : 0 : 0

3. Závěrečný účet a účetní závěrka obce za rok 2014 
Dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územního rozpočtu, ve znění 
pozdějších předpisů, byl návrh závěrečného účtu obce za rok 2014 zveřejněn na úřední desce 
Obecního úřadu Kozlovice a rovněž způsobem umožňujícím dálkový přístup. Obdrželi jej 
všichni členové zastupitelstva.
Při projednávání závěrečného účtu je jeho součástí zpráva o výsledku přezkoumání 
hospodaření. Přezkum hospodaření provedl Krajský úřad Moravskoslezského kraje Ostrava. Při 
přezkoumání hospodaření obce nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Nebyly vzneseny žádné 
dotazy.
22/2015 -  Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce Kozlovice a souhlasí s
celoročním hospodařením obce za rok 2014, a to bez výhrad.
Hlasování: 13 : 0 : 0

Na základě Vyhlášky MF ze dne 22. července 2013 o požadavcích na schvalování účetních 
závěrek některých vybraných účetních jednotek  přísluší zastupitelstvu obce schvalovat účetní 
závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni (tj. 31. 12. předcházejícího roku).
Předložené povinné složky  pro schvalování  účetní závěrky:
- Vlastní účetní závěrka – rozvaha, výkaz  zisku a ztráty, příloha
- Zpráva o výsledku přezkoumání dle zákona č. 420/2004 Sb. za rok 2014
- Komentář k  výsledku finančních  kontrol  dle zákona č. 320/2001 Sb. za rok 2014
- Inventarizační zpráva zpracovaná v souladu s vyhl. č. 270/2010 Sb. k 31. 12. 2014.
23/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku za rok 2014. Zastupitelstvo obce  
nezjistilo, že by  účetní závěrka neposkytla v rozsahu předložených podkladů v souvislosti 
s § 4 vyhlášky č. 220/2013 Sb. věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví  a finanční 
situace účetní jednotky. Předložené doklady ke schválení účetní závěrky  byly zpracovány 
v souladu s vyhláškou  a v souladu s požadavky schvalovacího orgánu v úplnosti.
Hlasování: 13 : 0 : 0

4. Kontrola rozpočtu – rozpočtové změny
Podklady o plnění rozpočtu za prvních 5 měsíců byly zaslány zastupitelům, plnění je dle 
schváleného předpokladu. 
Zastupitelstvu obce byl předložen návrh rozpočtových změn v souvislosti se schválenou dotací 
z Operačního programu Životní prostředí – oblast podpory 4.1 – Zkvalitnění nakládání s 
odpady za účelem pořízení nákladního automobilu a kompostérů. Další změna se týká lesního 
hospodářství – dojde k těžbě (navýšení příjmů z prodeje dřeva).
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky.
24/2015 - Zastupitelstvo obce souhlasí s rozpočtovými změnami č. 2 v celkové výši
3.577.600,- Kč,- Kč dle přiloženého návrhu, který je přílohou zápisu.
Hlasování: 13 : 0 : 0  

5. Schválení individuálních dotací pro rok 2015
Zastupitelstvu byly předloženy tři žádosti o individuální dotaci z rozpočtu obce (nad 50.000,-
Kč).
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Žádosti podali TJ Sokol Kozlovice, FC Kozlovice – fotbalový klub a Kamil Pustka -
podnikatel. V prvních dvou případech se jedná o dotaci na činnost spolků. 
V případě pana Pustky se jedná o dotaci na dofinancování veřejně přístupného kurtu pro 
plážový volejbal. Tento záměr probíralo zastupitelstvo na svém minulém zasedání (viz zápis 
zastupitelstva1-2015). 
Obec dlouhodobě a úspěšně podporuje sportovní a kulturní aktivity v obci. 
Obec vybudovala mimo jiné několik sportovišť (SRC Kozlovice – velká tělocvična, malá 
tělocvična, herna stolního tenisu, relaxační sál, venkovní víceúčelové hřiště s umělým a 
asfaltovým povrchem, hřiště na Měrkovicích). Všechny tyto sportoviště jsou plně využívány. 
Na základě besed s vedoucími jednotlivých spolků a občany vyplývá požadavek na další 
sportovní zařízení – beach volejbalové hřiště, lezecká stěna, posilovna (fitnes), …. Obec nemá 
k dispozici vhodné prostory, ani volné prostředky (finančně náročná plánovaná přístavba ZŠ). 
Rovněž provozování takových to zařízení vyžaduje další nemalé náklady a problémy.
Pro obec bude nanejvýš výhodné podpořit aktivity soukromých subjektů např. formou dotací a 
dosáhnout tak požadovaných cílů a uspokojení požadavků občanů.
Jako první v řadě může být podpora záměru výstavby „Kurtu pro plážový volejbal“. Poskytnutí 
dotace je přesně v souladu se zákonem č. 320/2001 Sb.  o finanční kontrole ve veřejné správě a 
o změně některých zákonů, §2 kde se říká, že:
m)  hospodárností  takové  použití  veřejných  prostředků  k  zajištění stanovených  úkolů  s  
co nejnižším vynaložením těchto prostředků, a to při dodržení odpovídající kvality plněných 
úkolů,
n)  efektivností takové použití veřejných prostředků, kterým se dosáhne nejvýše možného 
rozsahu, kvality a přínosu plněných úkolů ve srovnání s objemem prostředků vynaložených na 
jejich plnění,
o)   účelností takové  použití  veřejných  prostředků,  které  zajistí optimální míru dosažení cílů 
při plnění stanovených úkolů.

Pro širokou veřejnost bude zajištěno hřiště pro plážový volejbal, kdy obec poskytne dotaci ve 
výši jen 50% (maximálně však 125 tis. Kč) a nebude zatížena výstavbou ani následným 
provozem a údržbou. Žadatel je plátcem DPH, které si může odpočíst, což by obec v tomto 
případě nemohla. To je úspora dalších 21%. Na tento záměr žadatel vypracoval projektovou 
dokumentaci a stavebním úřadem byl vydán územní souhlas. Projekt řeší nejenom vlastní kurt, 
ale i potřebné sociální zázemí a možnost parkování.
Před hlasováním oznámil zastupitel pan Kamil Pustka, že z důvodu možného střetu zájmů 
nebude hlasovat.
25/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje individuální finanční dotace v členění, ve výši a za 
účelem takto:

TJ Sokol Kozlovice
739 47, Kozlovice
IČ: 43963111
Účel užití dotace:
Oddíl stolního tenisu
Dospělí: 15.000,- Kč
Dotace bude použita na zajištění dlouhodobých soutěží oddílu stolního tenistu, na účast 
v turnajích a na pořízení materiálního zabezpečení  (míčky, potahy, dresy, cestovné, 
startovné).
Mládež: 15.000,- Kč
Dotace bude použita na úhradu materiálního zabezpečení dlouhodobých soutěží a 
bodovacích turnajů mládeže (registrace, cestovné, startovné, míčky, potahy, dresy).
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Oddíl lyžování, skoky
Mládež: 50.000,- Kč
Dotace bude použita na přípravu a výlohy spojené s realizací 27. Ročníku mezinárodního 
závodu žáků ve skoku na lyžích, „Kozlovice Open 2015“, který proběhne 20.6.2015 na 
Táboře a na pokrytí částí nákladu na nákup sportovního vybavení, potřeb, výcvikové 
tábory, domácí i mezinárodní soutěže (doprava, ubytování, vosky, lyže).
Oddíl volejbalu
Dospělí: 30.000,- Kč
Dotace bude použita na pokrytí části nákladů, které jsou spojeny s účastí družstev 
dospělých v mistrovských soutěžích a na turnajích pořádaných pod záštitou okresních 
resp. krajských volejbalovách svazů v průběhu roku 2015. Jedná se o náklady vynaložené 
na pořízení sportovních úborů hráčů, materiálního zabezpečení (míče, síť, tréninkové 
pomůcky) a poplatky spojené s účastí v soutěžích (platby rozhodčím, licenční poplatky).
Mládež: 20.000,- Kč
Dotace bude použita na úhradu materiálního zabezpečení dlouhodobých soutěží a účasti 
na turnajích mládeže – sportovní úbory, tréninkové pomůcky, registrace, cestovné 
startovné, míče.
Výše schválené dotace TJ Sokol Kozlovice celkem: 130.000,- Kč

Fotbalový club Kozlovice, občanské sdružení
Kozlovice 521, PSČ 739 47
IČ: 43963391
Účel užití dotace:
Dospělí: 90.000,- Kč
Činnost spolku, údržba majetku ve vlastnictví spolku, náklady na energii, příprava hrací 
plochy.
Mládež: 50.000,- Kč
Zajištění dlouhodobých soutěží, organizace turnajů pro mládež, nákup tréninkových 
pomůcek.
Výše schválené dotace celkem: 140.000,- Kč

Kamil Pustka - podnikatel
739 47, Kozlovice 901
IČ: 47193719
Účel užití dotace:
Na dofinancování akce (stavby) – Kurt pro plážový volejbal. Veřejně přístupné beach 
volejbalové hřiště pro širokou veřejnost. Hřiště bude splňovat parametry a součástí bude i 
rekonstruované sociální zařízení – WC a sprcha. Stavba bude splňovat požadavky 
stavebního zákona – PD a projednání s příslušnými orgány. Hřiště bude umístěno na 
pozemku parc. č. 820/2 a 820/3, k.ú. Kozlovice, který je ve vlastnictví žadatele.
Výše schválené dotace:  125.000,- Kč, maximálně však 50% uznatelných nákladů

Zastupitelstvo obce  schvaluje jednotlivé veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí individuální 
dotace a pověřuje starostu jejich podpisem.
Hlasování: 12 : 0 : 1

6. Prodej a záměr prodeje obecních pozemků
6.1 Prodej pozemku parc. č. 2890/4 k.ú. Kozlovice
Na minulém jednání ZO byla předložena žádost pana Jaska o koupi obecního pozemku par.č. 
2890/4, vodní plocha, o výměře 812 m2. Jedná se o pozemek „nestavební“ a zatížený 
ochranným pásmem vedení VVN ve srázu. Obec pro tento pozemek nemá žádné využití a navíc 
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ho musí částečně udržovat. Část tohoto pozemku bezplatně mnoho let udržují paní Koštejnová 
a pan Strnadel.
Dále bylo minule konstatováno, že o tento pozemek měl v minulosti zájem pan Strnadel 
(sousedí s touto parcelou). Tenkrát nedošlo k dohodě o ceně. 
Na základě zveřejněného záměru prodeje podal pan Strnadel s paní Koštejnovou (družka) 
opětovnou žádost o koupi. V žádosti mimo jiné upozorňují, že místní komunikace vedoucí 
kolem jejich domu je částečně umístěna na jejich pozemku. Dle odhadu se jedná o cca 60 m2. 
Bez tohoto rozšíření by byla komunikace neprůjezdná. Paní Koštejnová zaslala doplnění 
původní žádosti s nabídkou, že obci pozemek pod komunikací darují – pokud dojde 
k uspokojení jejich žádosti. V doplněné žádosti je upřesněný kupující – jen paní Koštejnová.
Na základě předložených skutečností a po krátké diskuzi se zastupitelstvo rozhodlo pozemek 
prodat paní Koštejnové. Je to pro obec výhodné.
26/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku par.č. 2890/4 k.ú. Kozlovice, 
vodní plocha o výměře 812 m2 paní Jolaně Koštejnové, r. č. 795614/2326, bydliště 
Kozlovice 460. Cena 175,- Kč/m2. Zastupitestvo obce schvaluje kupní smlouvu a pověřuje 
starostu jejím podpisem.
Hlasování: 13 : 0 : 0

6.2 Záměr prodeje části pozemku parc. č. 1990/20 k.ú. Kozlovice
Zastupitelstvu obce byla předložena žádost pana Martina Konečného o koupi části pozemku 
parc. č. 1990/20 k.ú. Kozlovice, trvalý trávní porost. Jedná se o pozemek v chatovišti na horním 
konci. Stavební komise prodej nedoporučuje – viz zápis 8-2015 z 25.5. 2015.
Prodejem by mohlo dojít k omezení přístupu k dalším chatám.
27/2015 – Zastupitelstvo obce  neschvaluje prodej části pozemku parc. č. 1990/20 k.ú. 
Kozlovice a žádost pana Konečného zamítá.
Před hlasováním o bodu 6.2 opustil místnost zastupitel pan Tomáš Ulčák.
Hlasování 12 : 0 : 0

Při projednávání bodu 6.3 se vrátil do místnosti zastupitel pan Tomáš Ulčák.

6.3 Záměr prodeje části pozemku parc.č. 4073/1 k.ú. Kozlovice
Zastupitelstvu obce byla předložena žádost Ing. Lukáše Mališe o koupi části pozemku parc.č. 
4073/1 k.ú. Kozlovice, ostatní komunikace, ostatní plocha. Tento pozemek má v současné době 
pan Mališ pronajatý a slouží jako příjezd k domu č.p. 9, který je v jeho vlastnictví. Případným 
prodejem nedojde k omezení přístupu k dalším nemovitostem. Jedná se o cca 180 m2. Obec 
pozemek nijak nevyužívá.
28/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku parc.č. 4073/1 k.ú. 
Kozlovice, ostatní komunikace ostatní plocha o výměře cca 180 m2. Cena 500,- Kč/m2.
Hlasování: 13 : 0 : 0

7. OZV č. 2/2015 obce Kozlovice, kterou se stanoví systém komunitního 
kompostování a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově zeleně na 
území obce.

Zastupitelstvu obce  byl předložen návrh Obecně závazné vyhlášky obce Kozlovice č. 2-2015, 
kterou se stanoví systém komunitního kompostování a způsob využití zeleného kompostu k 
údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce.
Tato vyhláška upravuje způsob zacházení s odpadem se sběru a shromažďování rostlinných 
zbytků.
Správnost vyhlášky posoudilo Ministerstvo vnitra, odbor veřejné správy, dozoru a kontroly 
oddělení dozoru Ostrava
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29/2015 – Zastupitelstvo obce na základě § 10a odst. 2 zákona č. 185/2001 Sb., o odpadech 
a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s §10 písm. 
d) a § 84 odst. 2 písmeno h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),  ve znění 
pozdějších předpisů schvaluje OZV č. 2/2015 obce Kozlovice, kterou se stanoví systém 
komunitního kompostování a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově zeleně 
na území obce. Účinnost vyhlášky od 1.7. 2015.
Hlasování: 13 : 0 : 0

8. Strategie MAS Pobeskydí
Zastupitelé si prostudovali strategii MAS Pobeskydí na následující období. Obec je členem 
MAS a může čerpat dotace – nejenom obec, ale i spolky a podnikatelé.
30/2015 -Zastupitelstvo obce souhlasí s realizací Strategie komunitně vedeného místního 
rozvoje MAS Pobeskydí na programové období 2014–2020 na svém správním území.
Hlasování: 13 : 0 : 0

9. Závěrečný účet SMOPO za rok 2014
Zastupitelstvu byly předloženy podklady o závěrečném účtu SMOPO za rok 2014 a zpráva 
kontrolního výboru.
31/2015 - Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěrečný účet obcí Sdružení měst a obcí 
povodí Ondřejnice za rok 2014. Závěrečný účet byl projednán  a schválen Valnou 
hromadou Sdružení měst a obcí povodí Ondřejnice dne 20.5. 2015.
Hlasování: 13 : 0 : 0

32/2015 - Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení měst a 
obcí povodí Ondřejnice o provedených kontrolách hospodaření s majetkem svazku obcí a 
jeho finančními prostředky v roce 2014 ze dne 4.2. 2015.
Hlasování: 13 : 0 : 0

10. Projekt – Chodníky horní konec
Je zpracována projektová dokumentace akce Chodníky Kozlovice – horní konec (I. a II. etapa) 
a bylo vydáno územní rozhodnutí. Pro potřebu stavebního povolení je potřeba doložit smlouvy 
o právu provést stavbu s vlastníky pozemků stavbou dotčených. Pro územní řízení stačila 
dohoda, která byla písemně uzavřena. Toto právo stavby se vkládá do katastru nemovitostí, 
protože se dle nového občanského zákoníku jedná o věc nemovitou. Schválení pořízení nového 
nemovitého majetku spadá do kompetence zastupitelstva.
33/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje předložené smlouvy o právu provést stavbu 
s vlastníky dotčených pozemků dle projektové dokumentace Chodníky Kozlovice – horní 
konec (I. a II. etapa), pověřuje starostu jejich podpisem a  vkladem do katastru 
nemovitostí.
Hlasování: 13 : 0 : 0

11. Různé
11.1 Žádosti o změnu územního plánu 
Zastupitelstvu obce byly předloženy žádosti o změnu územního plánu: pan Košař, pan 
Tabach, paní Kahánková, S.P.Z. Trend s.r.o. 
34/2015 - Do doby revize (změny) územního plánu obce  se zastupitelstvo k žádostem 
nebude vyjadřovat.
Hlasování: 13 : 0 : 0
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11.2 Diskuze

Pan Ludvík Konečný: Na zastávce u pily na zbudovaném obratišti chybí čekárna pro cestující. 
Je zde nebezpečné přebíhat silnici při schování se před deštěm do čekárny na druhé straně 
silnice. 
Pan starosta: S vybudováním čekárny se nepočítalo. Bylo již diskutováno. Počítalo se 
s umístěním mapy pro turisty. Pokud se ovšem změnily podmínky v dopravě a zájem trvá, 
můžeme tento záměr zařadit do plánu na příští rok.
Pan Ludvík Konečný : Navrhuji postavit podobný přístřešek, jaký je Ve dvoře nebo na 
Vrchovině.

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta ve 20,00 hodin, poděkoval všem za účast a popřál 
všem pěkné prožití prázdnin a dovolených.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Ing. Jiří Tkáč

       Tomáš Ulčák
Zápis vyhotoven dne:  15.6.2015
Zapsala:  Pustková
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